



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Courier To:

Bid Receiving/Réception des sousmissions
Royal Canadian Mounted Police (RCMP)
Procurement & Contracting Services
Bid Receiving Unit,
5th Floor, 10065 Jasper Avenue NW
Edmonton, AB T5J 3B1

**SOLICITATION AMENDMENT
MODIFICATION DE L'INVITATION**

Proposal to: Royal Canadian Mounted Police

We hereby offer to sell to Her Majesty the Queen in right of Canada, in accordance with the terms and conditions set out herein, referred to herein or attached hereto, the goods, services and construction listed herein and on any attached sheets at the price(s) set out therefore.

Proposition aux: Gendarmerie royale du Canada
Nous offrons par la présente de vendre à Sa Majesté l Reine du chef du Canada, aux conditions énoncées ou incluses par référence dans la présente et aux annexes ci-jointes, les biens, services et construction énumérés ici sur toute feuille ci-annexée, au(x) prix indiqué(s).

Comments: - Commentaries :

THIS DOCUMENT CONTAINS A SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT COMPORTE UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE SÉCURITÉ

**Bidder's Legal Business Name –
Nom légal du soumissionnaire:**

Telephone # - Numéro de téléphone:

Email - Courriel:

Title-Sujet: Innsifail RCMP Detachment Mechanical System Upgrade Innisfail, AB / Innsifail la GRC détachement système mécanique mise à niveau Innisfail, AB		
Solicitation No. - N° de l'invitation M5000-17- 5594/A		Date: 2017-01-25
Amendment No. – N° modif : 001		
GETS Reference No. - No. De Référence du SEAG: PW-17-00762653		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At /à :	2:00 PM	MST (Mountain Standard Time) HNR (heure normale de Rocheuses)
On / le :	February 09th, 2017 / Le 09 février 2017	
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services See herein — Voir aux présentes		
Instructions See herein — Voir aux présentes		
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Sandra E. Robinson, Senior Procurement Officer		
Telephone No. – N° de téléphone 780-670-8626		Facsimile No. – N° de télécopieur 780-454-4523

COMPLETE BELOW IN FULL - REMPLISSEZ CI-DESSOUS EN ENTIER	
Name and title of person authorized to sign on behalf of Vendor/Firm (type or print) – Nom et titre de la personne autorisée à signer au nom du fournisseur/de l'entrepreneur (taper ou écrire en caractères d'imprimerie)	
Signature	Date



Amendment 001 has been raised to provide answers to questions that were raised.

Question 1: Please show locations of temperature sensors, thermostats, control valves and actuators on a floor plan.

Answer: [Refer to:](#)

2017-01-24 MADD-01 INNISFAIL RCMP DETACHMENT RENOVATIONS for Addendum #1 Sanitized.pdf

[attached as a separate document.](#)

Question 2: Can copper wiring be re-used in conduits throughout?

Answer: [The Contractor is to verify the acceptable performance and connectivity of existing wiring. This is assumed to be acceptable, and as such, allowance shall NOT be made for wire replacement.](#)

Question 3: There was water damage done to two 1'x4' fluorescent hanging lights in the attic space. Should replacement of these two lights, along with a roof repair of two vent stacks above the same be included in the contract?

Answer: [Not included in this solicitation.](#)

All other terms and conditions remain the same. <<<END>>>

L'amendement 001 a été apporté afin de répondre aux questions qui ont été posées.

Question 1: Veuillez indiquer l'emplacement des capteurs de température, des thermostats, des vannes de commande et des actionneurs sur un plan d'étage.

Réponse : [Voir le document :](#)

2017-01-24 MADD-01 INNISFAIL RCMP DETACHMENT RENOVATIONS for Addendum #1 Sanitized.pdf

[fixé comme document séparé.](#)

Question 2: Le câblage en cuivre peut-il être réutilisé dans les conduits?

Réponse : [L'entrepreneur doit vérifier les performances et la connectivité acceptables du câblage existant. Ceci est supposé être acceptable, et en tant que tel, l'allocation NON doit être faite pour le remplacement du fil.](#)

Question 3: Il y a eu des dégâts causés par l'eau à deux lumières suspendues fluorescentes de 1x4 dans le grenier. Le remplacement de ces deux feux, ainsi que la réparation d'un toit de deux tuyaux d'évacuation au-dessus de celui-ci, devraient-ils être inclus dans le contrat?

Réponse : [Non inclus dans cette sollicitation.](#)

Tous les autres termes et conditions demeurent les mêmes. <<<FIN>>>